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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 10. maijā              Nr. 17 

 

Sēde sasaukta plkst. 13.00 

Sēdi atklāj plkst. 13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti: 

Andis Āboliņš  

Eva Kārkliņa (Zoom tiešsaistes platformā; aiziet plkst.15.55) 

Ilva Norenberga (ienāk plkst.13.13, aiziet plkst.16.55) 

Sandra Pētersone (iziet plkst.9.42, atgriežas plkst.9.44; aiziet plkst.17.21) 

Gundars Sebris (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.15.44) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.13.55, atgriežas plkst.13.58) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.14.47, atgriežas plkst.14.49) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs  

Andis Astrātovs (iziet plkst.16.49, atgriežas plkst.16.53) 

Dainis Karols (iziet plkst.14.06, atgriežas plkst.14.14; ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.15.54) 

                            Kalvis Kalniņš (Zoom tiešsaistes platformā; aiziet plkst.15.44) 

                            Andra Grīvāne-Bārda  

Gaidis Bērziņš  

Juzefa Kļava  

Almants Kalniņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.15.54) 

  

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Antra Grūbe 

Oļegs Solovjovs 

Ieva Brūna-Labāne 
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Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Ineta Karole – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Inga Ralle – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vecākā kapitālsabiedrību 

pārvaldības speciāliste 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Marta Rakke-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vecākā sabiedrisko 

attiecību speciāliste 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Linda Purviņa – Talsu novada būvvaldes Ainavu arhitekte 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Aivis Vincevs – SIA “Talsu ūdens” valdes loceklis 

Ivo Bordjugs – SIA „Rojas DzKU” valdes loceklis 

Jānis Krūze – SIA “Talsu namsaimnieks” valdes loceklis 

Virgīnija Mūrniece – persona, kas pilnvarota pārstāvēt kolektīvā iesnieguma iesniedzējus 

Kristīne Maslovska – pārstāve pie kolektīvā iesnieguma 

 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

        

   Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

Darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par kolektīvā iesnieguma “Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma 

Nr. 84 “Par SIA “Talsu namsaimnieks”, SIA “Talsu ūdens” un SIA “Rojas DzKU” 

reorganizācijas uzsākšanu” lēmuma atcelšanu” izskatīšanu. 

2. Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu Rīgas ielā 16, Sabilē, Talsu novadā. 

3. Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas locekļa amata. 

4. Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma Nr. 111 “Par zemes vienības 

daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Talsu Komersantu klubs”” atzīšanu par spēku zaudējušu un zemes vienības daļas Ezera 

ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Talsu 

Komersantu Klubs”. 

5. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 
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6. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2024. 

– 2026. gadam. 

7. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā Nr. 326  “Par 

Talsu novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu”. 

Papildu darba kārtība: 

8. Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļa 

amata. 

 

A. Āboliņš informē, ka ir iesniegti divi priekšlikumi.  

Pirmais priekšlikums – iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu "Par Ievas 

Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļa amata". 

 

Otrais priekšlikums – izslēgt no darba kārtības 5.jautājumu "Par grozījumiem Talsu 

novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada 

pašvaldības 2024. gada budžetu”.  

Lūdz izņemt jautājumu no darba kārtības, jo pirms sēdes ir konstatēts, ka nav pievienots 

pareizais lēmuma projekta pielikums. Min, ka tas tiks izlabots un jautājums būs iekļauts kādā no 

nākamajām sēdē. 

S. Pētersone apliecina, ka pirms pusstundas Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

ekonomists pārbaudot jautājuma materiālus konstatēja, ka saistošo noteikumu 3. pielikumā  

minētais sadalījums pa ekonomiskās klasifikācijas kodiem ir nekorekts. Lai deputātiem būtu 

iespēja iepazīties ar korektu informāciju, no ekonomistiem ir lūgums, šobrīd šo lēmuma projektu 

izņemt no darba kārtības un skatīt iespējami tuvākajā laikā. 

Plkst.13.13 ienāk I. Norenberga. 

A. Pinkens norāda, ka nav pietiekama mutvārdu informācija brīdī, kad pašvaldības domes 

sēdes darba kārtībā ir ielikts jautājums, par kuru mums ir jālemj –  tad mums par to ir jālemj, 

nevis jāizņem no darba kārtības, lai varētu padiskutēt, par kuriem kodiem tiek runāts. 

Pauž viedokli – darba kārtības jautājumu no darba kārtības neņemt ārā, skatīties to 

noteiktajā kārtībā un līdz tam laikam, varbūt kāds var parādīt, kurā vietā ir neatbilstība. 

 L. Pīlēģis informē, ka balsos “par” šo priekšlikumu. Norāda, ka tajā brīdī, kad mēs šo 

jautājumu izskatīsim atkārtoti, ir jābūt pilnam ziņojumam par visām vietām, kurās tika 

konstatētas neatbilstības. 

A. Pinkens aicina balsot “pret” darba kārtības jautājuma izņemšanu no darba kārtības, jo 

laiks ir pietiekami, lai cilvēki, kuri bija pamanījuši šīs neatbilstības, varētu sagatavot informāciju 

par tām, un varētu šo jautājumu skatīt tā, kā tas ir domē izsludināts. 

I. Ralle informē, ka saistošo noteikumu 3., 4. pielikumā ir nepieciešamas nelielas 

korekcijas, bet tas nemaina naudas līdzekļu ieņēmumus, izdevumus un atlikumu. 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumiem. 

Balsojums par priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu "Par 

Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļa amata". 

 

"PAR -  

16 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis [paceļot roku], Andis Āboliņš,  Gaidis Bērziņš, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

"PRET" -  nav  

"ATTURAS" -  nav  
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DOME NOLEMJ 

iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju 

piešķiršanas komisijas locekļa amata". 

 

Balsojums par priekšlikumu – izslēgt no darba kārtības 5.jautājumu "Par grozījumiem Talsu 

novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada 

pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

"PAR -  

12 (Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš,  Gaidis Bērziņš, Lauris Pīlēģis,)  

"PRET" -  3 (Andra Grīvāne-Bārda, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

izslēgt no darba kārtības 5.jautājumu "Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 

21.  februāra saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa: 

1. Par kolektīvā iesnieguma “Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma 

Nr. 84 “Par SIA “Talsu namsaimnieks”, SIA “Talsu ūdens” un SIA “Rojas DzKU” 

reorganizācijas uzsākšanu” lēmuma atcelšanu” izskatīšanu. 

2. Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu Rīgas ielā 16, Sabilē, Talsu novadā. 

3. Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas locekļa amata. 

4. Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma Nr. 111 “Par zemes vienības 

daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Talsu Komersantu klubs”” atzīšanu par spēku zaudējušu un zemes vienības daļas Ezera 

ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Talsu 

Komersantu Klubs”. 

5. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2024. 

– 2026. gadam. 

6. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā Nr. 326  “Par 

Talsu novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu”. 

7. Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļa 

amata. 

 

L. Pīlēģis aicina domes priekšsēdētāju nodrošināt, ka tiek izsniegta informācija, kuru 

deputāti ir lūguši sēdes laikā un ir apstiprināts, ka tiks iesūtīta.  

A. Āboliņš – ņemsim vērā. 
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1.§ 

Par kolektīvā iesnieguma “Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma Nr. 

84 “Par SIA “Talsu namsaimnieks”, SIA “Talsu ūdens” un SIA “Rojas DzKU” 

reorganizācijas uzsākšanu” lēmuma atcelšanu” izskatīšanu 

A. Āboliņš, E. Kalniņa, V. Mūrniece, K. Maslovska,  G. Bērziņš, I. Haselbaums, 

I. Bordjugs, D. Slavinska, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, S. Pētersone, A. Astrātovs, 

A. Pinkens, D. Karols, A. Kalniņš, J.Kļava, A. Vincevs, A. Grīvāne-Bārda, 

I. Norenberga, I. Haselbaums 

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. 

A. Āboliņš dod vārdu kolektīvā iesnieguma iesniedzēju pārstāvim. 

V. Mūrniece pamato 615 cilvēku parakstīto vēstuli –  mūsu vēlme, vajadzība ir noturēt 

reāli strādājošu, spējīgu kapitālsabiedrību Rojā. 

K. Maslovska lūdz izvērtēt situāciju un lemt pēc būtības. Pirmkārt, lūdz apturēt 

reorganizāciju. Otrkārt, lūdz informāciju, kas pamatotu nepieciešamību reorganizēt. 

G. Bērziņš jautā I. Bordjugam, vai SIA “Rojas DzKU” kā atsevišķa kapitālsabiedrība, 

kuras mērķis ir gūt peļņu – kapitālsabiedrība nevar strādāt nepārtraukti ar zaudējumiem, vai tas 

ir iespējams? 

I. Bordjugs pauž uzskatu, ka SIA “Rojas DzKU” dotajā brīdī strādā ļoti stabili un var 

pastāvēt neatkarīgi pati par sevi. 

G. Bērziņš jautā, vai SIA “Rojas DzKU” ir saņēmusi pašvaldības dotācijas  pēdējos trīs 

gadus? 

D. Slavinska atbild, ka kopš  2022. gada ir veikts 65 000,00 EUR ieguldījums 

pamatkapitālā, tieši infrastruktūras uzlabošanas pasākumiem siltumapgādes jomā un kā dotācija 

ir veikta apmaksa par teritorijas labiekārtošanas pakalpojumiem, pamatojoties uz deleģēšanas 

līgumu. 

Pauž viedokli, ka reorganizācija ir nepieciešama. Izvērtējot sabiedrības rezultātus jau 

kopš 2021. gada secināms, ka tarifi neatbilst faktiskajai pašizmaksai, kapitālsabiedrība ilgstoši 

strādā ar zaudējumiem, tiek veikta šķērssubsidēšana pa nozarēm, šāda situācija nav pieļaujama. 

Piedāvātais scenārijs ir sadalīt SIA “Rojas DzKU” un attiecīgās jomas pievienot ekonomiski 

spēcīgākiem un labāk attīstītiem uzņēmumiem. 

A. Āboliņš jautā, cik tālu ir reorganizācijas process? 

D. Slavinska atbild, ka Uzņēmumu reģistrā ir apstiprināts reorganizācijas līguma 

projekts. Šobrīd tiek gatavots plāns, konkrēti kuras jomas, kuri resursi, pamatlīdzekļi tiks nodoti 

SIA “Talsu ūdens” un SIA “Talsu namsaimnieks”, kā arī veidota struktūra, kā šis pakalpojums 

kopumā Rojas pagastā tiks nodrošināts. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir skaidrs kura nozare ir tā, kas subsidē citu nozari? 

D. Slaviska atbild, ka zaudējumi ir gan ūdenssaimniecības, gan siltumapgādes, gan 

apsaimniekošanas nozarēs. Vienīgā nozare, kas šobrīd nes peļņu, ir teritorijas labiekārtošana, 

bet, kā zināms, šis pakalpojums šobrīd ir nodots SIA “Hagberg”, līdz ar to prognozējams, ka 

tas arī kopumā ietekmēs sabiedrības finanšu stāvokli gadījumā, ja tarifi tiks noteikti atbilstoši 

atbilstošajām izmaksām. 

L. Pīlēģis pauž saprasto, ka, lai kapitālsabiedrība spētu strādāt neatkarīgi un neveicot 

apvienošanos ar SIA “Talsu ūdens” un  SIA “Talsu namsaimnieks”, būtu jāceļ tarifi. Jautā, 

vai šodien varam pateikt, kāds teorētiski varētu būt šis tarifs? 

I. Bordjugs atbild, ka uz doto brīdi precīzi vēl nav nosakāms, cik augsts tarifs varētu 

būt. Tas, ka tarifi ir jāpārskata, tas ir viennozīmīgi. 

L. Pīlēģis min, ka ir svarīgi saprast, kāds būs šis tarifs – jo vienīgā nozare, kas strādā 

ar peļņu, šobrīd vairs nav. 

A. Astrātovs jautā, kad ir plānota apvienotā Finanšu un Attīstības komitejas sēde ar 

jautājumu par SIA “Rojas DzKU” 2023. gada pārskatu un rezultātiem? 

D. Slavinska atbild, ka apvienotā komiteja ir plānota 21.maijā. 
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A. Pinkens jautā, kurā datumā ir paredzēts pabeigt reorganizācijas procesu?  

D. Slavinska atbild, ka saskaņā ar reorganizācijas līguma projektu SIA “Rojas 

DzKU”  slēguma datums ir paredzēts 31. augusts, ar 1. septembri pakalpojumus turpina 

nodrošināt  SIA “Talsu ūdens” un  SIA “Talsu namsaimnieks”. Precīzu šo gala noslēguma 

datumu nav iespējams pateikt, šobrīd tas svarīgākais ir 1. septembris, ar kuru šie pakalpojumi 

tiek pārņemti. 

K. Maslovska, runājot par tarifiem, norāda, ka ir ļoti mulsinoši, ka katram ir atšķirīgi 

dati pēc kuriem mēs izdarām secinājumus.  

A. Astrātovs aicina izvērtēt datus 21. maija apvienotajā komitejā un tad izdarīt 

secinājumus. 

Plkst.13.55 iziet A. Stūrmanis, ienāk plkst.13.58. 

A. Pinkens jautā, vai SIA “Talsu ūdens” un  SIA “Talsu namsaimnieks” nekad nav 

saņēmuši dotācijas no pašvaldības?  

D. Slavinska atbild, ka pēdējo trīs gadu laikā dotācijas nav saņemtas. 

Plkst.14.06 iziet D. Karols, ienāk plkst.14.14. 

A. Kalniņš pauž viedokli.   

G. Bērziņš, atsaucoties uz teikto par datu dažādību, norāda, ka pēc būtības dati nevar 

būt dažādi, datu avoti ir viens – tā ir kapitālsabiedrība. Min, ka, ja viņas rīcībā ir dati, kas 

liecina par to, ka kapitālsabiedrībā ir neatbilstoši, piemēram, veikti grāmatojumi, neatbilstoša 

uzskaite, respektīvi, neatbilstoši dati. Tad informācija ir jānodod domei, lai dome to var 

izvērtēt, jo par datu atbilstību atbild kapitālsabiedrības valdes loceklis. 

Izsaka priekšlikumu – sagatavoties diskusijai uz 21.maija apvienoto komiteju sēdi, 

kur arī mēģināt rast atbildes uz visiem jautājumiem. 

K. Maslovska lūdz deputātus būt drosmīgiem un apturēt reorganizāciju. 

J. Kļava norāda, ka, ja SIA “Rojas DzKU” nebūtu pašvaldības dotācija 65 000,00 

EUR, tad tai pilnā mērā ir grūtībās nonākuša uzņēmuma pazīmes.  

Lūdz SIA “Rojas DzKU”  valdes loceklim uz 21. maija apvienoto komiteju izpētīt, 

izanalizēt un izstāstīt cilvēkiem, kāpēc ir šāda situācija; sagatavot informāciju, kādi būs ceļi, 

lai spētu iziet no šīs nepatīkamās finansiālās situācijas un tas arī iedzīvotājiem ir jāstāsta. 

Lūdz sasaukt iedzīvotāju sapulci un izrunāt ar iedzīvotājiem visus finanšu rādītājus. 

A. Āboliņš viedokļa izteikšanai dod vārdu A. Vincevam. 

A. Vincevs, runājot  par to, vai tiks ietekmēta pakalpojumu sniegšana, apliecina, ka 

kvalitāte netiks ietekmēta. Min, ka ar SIA “Talsu namsaimnieks” ir vienojušies, ka Rojā 

paliks vienas pieturas aģentūra, kur apmeklētāju pieņemšanas centrā varēs saņemt gan SIA 

“Talsu ūdens”, gan SIA “Talsu namsaimnieks” pakalpojumus klātienē. Roja SIA “Talsu 

ūdens” gadījumā paliks kā reģiona centrs, tur būs  tehniskie speciālisti, kuri uz vietas sniegs 

visu pakalpojumu sniegšanu no tehniskā viedokļa, kā arī būs efektīvāk pārvaldīt pārējās 

teritorijas. Ir paredzēts izvietot asenizācijas automašīnu Rojā, kā arī hidrodinamiskās mašīnas 

pieejamība būs plašāka, par to atsevišķi nemaksājot. Vienīgais, kas šajā situācijā mainīsies, 

tā būs administratīvā puse.  

Min, ka visticamākais, ka jaunais tarifs stāsies spēkā nākamā gada nogalē, tad, kad 

jau arī mums būs zināms, kāda būs jaunā elektroenerģijas cena. 

A. Pinkens jautā, kā šobrīd kvalitāte, efektivitāte tiek nodrošināta. 

A. Vincevs, atsaucoties uz divu nedēļu nostrādāto laiku valdes locekļa amatā, norāda, 

ka nevar tagad konkrēti pateikt. Min, ka plāns ir, nāks ar piedāvājumu un klāstīs. 

A. Pinkens jautā, kad tas tiks darīts? 

A. Vincevs pauž cerību, ka tas būs 21. maijā, ja nē, tad noteikti tuvākā pusotra mēneša 

laikā. 

A. Pinkens neredz pamatoju apgalvojumam, ka liels uzņēmums ir labāk, nekā ir 

šobrīd. 

A. Vincevs atbild, ka liela uzņēmumu pašizmaksas ir zemākas. 

A. Āboliņš viedokļa izteikšanai dod vārdu J. Krūzem. 
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J. Krūze norāda, ka mērķis ejot šo reorganizācijas procesu noteikti ir saglabāt 

pakalpojuma kvalitāti. Apsaimniekošanas jomā SIA “Talsu namsaimnieks” var piedāvāt ļoti 

labu kvalitāti un pieredzi. Ēkām, ar kurām nav noslēgti pārvaldības līgumu, ir nepieciešams 

līdz 1. oktobrim sagatavot pārvaldīšanas tāmi. 

Plkst.14.47 iziet L. Pīlēģis, ienāk plkst.14.49. 

 

A. Āboliņš informē, ka A. Pinkens ir iesniedzis priekšlikumu – izteikt lemjošās daļas 

1.punktu sekojošā redakcijā: Neveikt turpmākas darbības SIA “Rojas DZKU” 

reorganizācijai līdz brīdim, kamēr pašvaldība nebūs detalizēti informējusi iedzīvotājus par 

SIA “Rojas DzKU” reorganizācijas mērķiem un ieguvumiem un to, kā tiks uzlabota 

komunālo uzņēmumu sniegto pakalpojumu kvalitāte. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu – lēmuma projektam būtu jāatspoguļo atbildes 

vai risinājumus iedzīvotāju kolektīvajā iesniegumā uzdotajam jautājumam, kas ir – 

pieprasām apturēt lēmumu par reorganizāciju izpildi, pēc tam informēt iedzīvotājus par to, 

kādi būs šie ieguvumi. Norāda, ka nevaram uzdot izpilddirektoram reizi trīs mēnešos 

sagatavot informāciju par to, kā mums veicas ar reorganizāciju, ja pēc trīs mēnešiem 

realizācija ir pabeigta. Tā pēc būtības zaudē savu jēgu. 

G. Bērziņš jautā A. Pinkenam, kura ir turpmākā nākamā darbība, kuru nevajadzētu 

veikt? 

A. Pinkens atbild, ka nezin ko tieši mēs darām, kas par darbībām šajos trīs ar pusi 

mēnešos ieplānotas. 

D. Slavinska atbild, ka tie ir sagatavošanās darbi, mantas sadale, lai faktiski jau ar 

1.  septembri abas kapitālsabiedrības šos pakalpojumus turpinātu nodrošināt. 

A. Pinkens jautā, ja viņa priekšlikums tiktu atbalstīts, vai tas kaut kādā veidā negatīvi 

ietekmētu kādus citus procesus? Ja tas process nebeigtos 1. septembrī, bet, piemēram, 

noskaidrojot visas lietas, pieņemsim, trīs mēnešu laikā, tas beigtos 1. decembrī? 

D. Slavinska atbild, ka viens no iemesliem, kādēļ slēguma datums ir noteikts 

31.  augusts, jo septembrī/oktobrī tiek uzsākta apkures sezona, tas arī bija viens no 

galvenajiem argumentiem, lai ar jauno sezonu šo pakalpojumu nodrošinātu SIA “Talsu 

namsaimnieks”. 

A. Pinkens norāda, ka tas nav pietiekams arguments. 

D. Slaviska turpina, ka papildu uz apsaimniekošanas  jomu, līdz 15. oktobrim  namu 

pārvaldniekam ir jāpārskata pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksas normatīvos aktos 

noteiktā kārtība gan pārņemtajām, gan nepārņemtajām mājām. Līdzšinējā SIA “Rojas 

DZKU” pieredze ir parādījusi, ka kapitālsabiedrība to nav spējīga izdarīt. 

A. Pinkens iebilst, ka nav redzējis šādu argumentu. 

D. Slavinska paskaidro, ka pagājušā gadā SIA “Rojas DZKU” uzsāka maksas 

pārskatīšanu neievērojot Ministru kabineta noteikumos noteikto kārtību, neievērojot kārtību 

kāda ir piemērojama mājām, kuras jau ir noslēgušas koplīgumus, neievēroja arī termiņus, 

nesniedzot iedzīvotājiem pilnu un caurskatāma informācija par izmaksām, kā rezultātā šo 

procesu nācās apturēt. 

A. Pinkens jautā, kurā vietā no iepriekš domē sniegtās informācijas būtu varējuši to 

redzēt, lai to varētu izmantot kā informācijas avotu? 

D. Slavinska apņemas informāciju nosūtīt deputātiem e-pastā. 

I. Norenberga jautā, kas būtībā ir sagaidāms no priekšlikuma otrās daļas, ka 

iedzīvotāji tiks informēti par mērķiem un ieguvumiem? Jautā, vai varam sagaidīt ko vairāk, 

kādus pamatotus aprēķinus? Jebkurā gadījumā, pat ja mēs atstātu SIA “Rojas DZKU”  kā 

atsevišķu kapitālsabiedrību, tarifs pieaugs. Neredz jēgu no tā, ka mēs šobrīd kaut ko uz laiku 

apturēsim.  

A. Pinkens pauž cerību, ka uz to vienu jautājumu, kas kolektīvā iesniegumā ir minēts, 

var dot atbildi ātrāk nekā trīs mēnešu laikā, kas ir lasāms lēmuma projekta otrā punkta 

apakšpunktos. 
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D. Karols nesaskata, ka apturēšana kaut ko reāli dotu.  

A. Kalniņš grib, ja ne uz 21. maiju, sadzirdēt no SIA “Rojas DZKU”  daudz maz 

precīzu ciparu, ņemot vērā, ka dotajā brīdi nav apsaimniekošanas darbi, lai kapitālsabiedrība 

varētu izdzīvot pati kā atsevišķa kapitālsabiedrība, kāds būtu tarifs Rojas iedzīvotājiem pēc 

dotajā brīdī esošām izmaksām, lai tās būtu atbilstošas esošajai situācijai. Tad varēsim 

salīdzināt, vai tas būs/nebūs Rojas iedzīvotājiem ieguvums.  

Neredz jēgu šim priekšlikumam. Nesaredz to atlikt uz trīsarpus mēnešiem, vienīgais 

saredz atlikt līdz 21. maijam vai uz vienu mēnesi.  

L. Pīlēģis jautā A. Pinkenam, vai no priekšlikuma nevar svītrot ārā pēdējo teikumu – 

“kā tiks uzlabota komunālo uzņēmumu sniegto pakalpojumu kvalitāte”? Ja nav konstatētas 

konkrētas lietas, tad ir grūti atbildēt kā uzlabot. 

A. Pinkens piekrīt tam, ka tas patiesībā nav domes lēmums, uzdot kādam sniegt 

informāciju par to, kā uzlabos pakalpojumu kvalitāti, bet tā ir sākotnējā redakcija lēmuma 

projektam – uzdot izpilddirektoram apkopot informāciju, tai skaitā par to, kā tiks nodrošināta 

komunālo uzņēmumu sniegto pakalpojumu kvalitāte. 

I. Haselbaums, runājot par reorganizācijas atlikšanu, min, ka skatās uz to ļoti 

pesimistiski. Ir domes lēmums par reorganizāciju, ejam pēc plāna. Tiek strādāts pie struktūras 

izveidošanas gan vienai, gan otrai iegūstošai kapitālsabiedrībai, tas ļoti ietekmēs budžeta 

izstrādi nākošajam gadam, tas ietekmēs cilvēkresursu piesaisti/atlaišanu, jauno tarifu izstrādi. 

Tā mēs tikai varam radīt zaudējumus jau esošajā situācijā.  

Rosina neapturēt reorganizācijas virzību. 

G. Bērziņš aicina kapitālsabiedrību [SIA “Talsu ūdens”, SIA “Talsu namsaimnieks”] 

valdes locekļus, uzreiz arī vienoties ar Rojas iedzīvotājiem un tikties, noorganizēt sapulci, 

kurā izrunāt visus iespējamos jautājumus. Būtu labi, ja SIA “Rojas DZKU” pārstāvis 

piedalītos šajā sanāksmē. Izrunāt jautājumus, kas saistās ar to, ja nu SIA “Rojas DZKU” 

tomēr redz sevi kā dzīvotspējīgu kapitālsabiedrību, tad kāds būs šis tarifs, cik iedzīvotājiem 

būs jāmaksā – tas būtu ļoti labs informācijas apmaiņas veids. 

A. Pinkens norāda, ka, ja paskatāmies uz sagatavoto lēmuma projektu, tad sākotnēji 

tā nav bijusi viņa ideja par to, ka pašvaldībai būtu jāinformē iedzīvotāji. Pauž viedokli, ka tas 

ir pašsaprotami, un par to domes lēmums nav jāpieņem, būtībā bez tā varam iztikt. Bet 

neatbalstot viņa priekšlikumu, vienalga jau paliekam pie tā, ka mēs novada iedzīvotājiem –  

gandrīz 600 atbilstošajiem parakstītājiem, neko citu uz viņu iesniegumu nevaram atbildēt.  

Norāda, ka ja gadījumā sagatavotais lēmuma projekts nav pareizs, tad arī tur, par to 

informāciju ir jāņem ārā. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu. 

 

Balsojums par priekšlikumu "Izteikt lemjošās daļās 1.punktu sekojošā redakcijā: Neveikt 

turpmākas darbības SIA “Rojas DZKU” reorganizācijai līdz brīdim, kamēr pašvaldība nebūs 

detalizēti informējusi iedzīvotājus par SIA “Rojas DzKU” reorganizācijas mērķiem un 

ieguvumiem un to, kā tiks uzlabota komunālo uzņēmumu sniegto pakalpojumu kvalitāte". 

Iesniedza Aldis Pinkens 

"PAR"  -  
5 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"PRET" -  
8 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"ATTURAS" -  2 (Gaidis Bērziņš, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums noraidīts 
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A. Pinkens, norādot, ka, ja visi secinājām, ka pirmais punkts būtībā nesniedz atbildes, 

kuras vajag, un otrais punkts ir likumā noteikts, jautā, tad ko mēs tiem iedzīvotājiem šobrīd īsti 

sniedzam? 

E. Kalniņa paskaidro, sākotnējā doma veidojot šo lēmuma projektu Juridiskajā nodaļā 

bija tāda, iedzīvotāji lūdza divas lietas – pieprasīja apturēt lēmumu par reorganizāciju un lūdza 

deputātus informēt iedzīvotājus, kādi būs ieguvumi no reorganizācijas. Tātad šis punkts, kas arī 

ir iekļauts kā pirmais. Pašvaldības izpilddirektors ir ierakstīts tāpēc arī par iepriekšējiem 

kolektīvajiem iesniegumiem, konsultējoties ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministriju tika saņemta atbilde, ka izskatot kolektīvo iesniegumu, ir jāpieņem lēmums par tā 

virzību, nosakot par kolektīvā iesnieguma virzības atbildīgo pašvaldības institūciju. Respektīvi, 

šajā situācijā Centrālā pārvalde ar tās izpilddirektoru priekšgalā.  Priekšlikums, kas izskanēja 

ka, piemēram, sarīkot sanāksmi, kurā būtu SIA “Rojas DZKU” valdes loceklis, SIA “Talsu 

ūdens”,  SIA “Talsu namsaimnieks” arī šajā izpratnē ir jau kā informācija, ko sniegt 

iedzīvotājiem, piemēram, par sapulci, kurā arī pašvaldības kāds pārstāvis noteikti piedalītos, 

un, teiksim, tas būtu kā risinājums komunikācijas trūkumam ar Rojas iedzīvotājiem. 

A. Pinkens jautā, kas tad ir 2.1. punktā minētais, ka trīs mēnešu laikā vēl sniegs domes 

sēdē pārskatu par iesnieguma virzību? 

E. Kalniņa atbild, ka nav zinājusi, ka šie trīsarpus mēneši jau ietilpst, bija pieļāvusi 

domu, tas ir nedaudz ilgāks process, kas vēl sanāk. Norāda, ka 2. punkts būtībā ir Pašvaldību 

likuma 57. punkts un ministrija ir norādījusi, ka ja tas ir jāiekļauj, tad tas ir jāiekļauj. 

A. Pinkens min, ka joprojām nesaprot, kas trīs mēnešos izpilddirektoram būtu jāatnes 

uz domi? Tā ir vienkārši informācija pie viņa ziņojuma? 

E. Kalniņa – jā, pie izpilddirektora ziņojuma, reizi trijos mēnešos līdz lēmuma 

pieņemšanai par kolektīvo iesniegumu, kurā virzienā tas iet. 

A. Pinkens norāda, ka viņam nesakrīt pirmais punkts ar otro punktu. 

E. Kalniņa paskaidro, ka, ja tiks saprasts, ka reorganizāciju neaptur, tad vairs nav 

jāsniedz ik pēc trim mēnešiem atskaite, jo gala lēmums ir pieņemts. Ja reorganizācija tiks 

apturēta, tas nozīmē, ka šis ir tas moments, kad būs jāskata, kas notiek un starpziņojums. 

J. Kļava rosina pirmo punktu papildināt ar termiņu – līdz 20.jūnijam. 

E. Kalniņa to atbalsta 

 

A. Āboliņš aicina deputātus vienoties, ka 1. punkts tiek redakcionāli papildināts ar 

termiņu – līdz 20. jūnijam. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs) 

"ATTURAS" -  2 (Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 144 “Par kolektīvā iesnieguma “Par Talsu novada domes 2023. gada 28. 

februāra lēmuma Nr. 84 “Par SIA “Talsu namsaimnieks”, SIA “Talsu ūdens” un SIA “Rojas 

DzKU” reorganizācijas uzsākšanu” lēmuma atcelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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Plkst.15.26 A. Āboliņš izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.41 tiek atsākta sēde. 

2.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu Rīgas ielā 16, Sabilē, Talsu novadā 

A. Āboliņš, E. Kalniņa, I. Norenberga, A. Pinkens, S. Pētersone 

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens informē, ka izskatot jautājumu Talsu novada pašvaldības mantas 

iznomāšanas un atsavināšanas komisijā, bija lūgums, ņemot vērā, ka neizdevās secināt vai 

šajā teritorijā vispār pašvaldībai funkciju veikšanai nepieciešams jebkāds īpašums, 

administrācijai noskaidrot, vai nav nepieciešams šajā teritorijā organizēt nevajadzīgo būvju 

atsavināšanas procesu. 

Plkst.15.44 ienāk G. Sebris. 

Plkst.15.44 aiziet K. Kalniņš. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 145 “Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu Rīgas ielā 16, 

Sabilē, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

Plkst.15.54 ienāk D. Karols, A. Kalniņš. 

 

3.§ 

Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas locekļa amata 

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Karols 

 

A. Pinkens jautā, kādas ir nākotnes izredzes uz izpildvaras vadības pārstāvja 

parādīšanos Talsu novada domē? 

A. Āboliņš atbild, ka ar šo jautājumu darbosies attiecīgais vietnieks, tiks uzrunāts 

V. Bārda, ja nē, tiks sludināts konkurss uz I. Krēķes vietu, ja tiksim pie jaunas kandidatūras, 

tad brīvā vieta komisijā tiks aizvietota. 

A. Pinkens jautā, kad ir plānots izsludināt konkursu? 

A. Āboliņš atbild, ka tas vēl ir jāprecizē ar Personāla nodaļu. Min, ka konkurss tiks 

izsludināts nākošās nedēļas laikā. 

A. Pinkens norāda, ka domē vēl nav skatīts nolikums par konkursu. 

A. Āboliņš atbild, ka tas noteikti tiks skatīts. 

A. Pinkens vērš uzmanību, ka šobrīd komisija būtībā darbojas uz atlikušo resursu 

rēķina. Jautājumi tur paliek nevis vairāk, bet jautājumi paliek aizvien mazāk, tieši 

administrācijas vai šo komisijas resursu pieejamības dēļ. Jautā, kāds ir plāns? 
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A. Āboliņš norāda, ka zina šo situāciju arī par citām komisijām, tiks darīts viss, lai šīs 

komisijas būtu pilnos sastāvos. Par konkrētiem termiņiem un personālijām šobrīd atbildēt 

nevar. 

Plkst.15.55 aiziet E. Kārkliņa.  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 146 “Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada pašvaldības mantas 

iznomāšanas un atsavināšanas komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma Nr. 111 “Par zemes vienības 

daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Talsu Komersantu klubs”” atzīšanu par spēku zaudējušu un zemes vienības daļas 

Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Talsu 

Komersantu Klubs” 

A. Āboliņš, E. Kalniņa, L. Pīlēģis, J. Kļava, I. Norenberga, A. Pinkens, A. Kalniņš, 

D. Karols, L. Purviņa, L. Skadiņa, A. Astrātovs, S. Pētersone, A. Astrātovs 

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis, runājot par lēmuma projektam pievienoto plānu, jautā, vai nesanāk tā, ka 

nododam arī daļu no sporta laukuma? 

E. Kalniņa atbild, ka šī teritorija ir saskaņota ar Talsu pilsētas pārvaldi. 

L. Pīlēģis jautā, vai laukums tiks kops pa norādītām līnijām? Pauž saprasto, ka, ja tiek 

nodots bezatlīdzības, tad saņēmējs pats apkopj teritoriju un to uztur. 

E. Kalniņa – jā, bezatlīdzība nozīmē pašu remonts, uzkopšana. Slēdzot līgumu tas ir 

jāatrunā. 

J. Kļava apliecina, ka projekta iesniegumā bija, ka biedrība “Talsu Komersantu klubs” 

pati uzņemas teritoriju uzturēt. 

L. Pīlēģis iebilst, ka līnija neiet par kādu konkrētu teritoriju beigu vai sākumu, tas 

pārklājās ar trenažieru laukumu.  

I. Norenberga jautā, vai ir plānots mainīt segumu? 

A. Pinkens norāda, ka no lēmuma projekta nav saprotams, kuru teritoriju nododam 

bezatlīdzības lietošanā. Ir pievienots informatīvs materiāls – tur nav leģendas, nav atšifrējuma, 

nav noformēts kā lēmuma projekta pielikums, tur līniju ir vairāk kā vajag. 

A. Kalniņš, norādot, ka paši šeit redzot saprotam par kuru daļu runājam, aicina publiski 

ievietojot informāciju attiecīgo gabalu pielikt kā pielikumu, jeb atsevišķā bildē. 

A. Pinkens iebilst, ka viņš nesaprot par kuru gabalu runājam, jo redz tikai vienu skaitli 

250 m2, kurš neattiecas uz gabala, par kuru runājam. Jautā, kā šobrīd var gūt pārliecību, ka tie 

ir 252 m2 precīzi noteikti, kurus mēs nododam? 
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A. Kalniņš norāda, ka viņam ir skaidrs par kuru gabalu runājam un kurā vietā atrodas 

rotaļu elementi. 

D. Karols jautā, vai slēdzot līgumu vēl tiek precizēts ar shēmu? Min, ka to vajag obligāti 

līgumā. 

A. Pinkens vērš uzmanību, ka lēmuma projektā nav norādīta mantas bilances vērtība, 

kā to nosaka Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likums. 

L. Skadiņa atbild uz I. Norenbergas jautājumu, sapulcē runājot par bērnu laukuma 

segumu, tika runāts, ka biedrība “Talsu Komersantu klubs” savai teritorijai liks projektā 

paredzēto segumu un pilsētas pārvaldes vadītājs arī apliecināja, ka viņš ierīkos segumu savā 

pusē, kur ir trenažieri. Tas tiks nodalīts. 

J. Kļava izsaka priekšlikumu balsojumā “atturēties” un uz nākošo domes sēdi lēmuma 

projektu precizēt. 

E. Kalniņa informē, ka matemātiski aprēķinot 252 m2 bilances vērtība sanāk 1173,31 

EUR. Min, ka no biedrības “Talsu Komersantu klubs” ir sapratusi, ka šodien [10.05.] ir lēmuma 

iesniegšanas pēdējā diena Lauku atbalsta dienestā, tāpēc ir tāda steiga. 

A. Pinkens – ja tiek teikts, ka tas ir juridiski korekti un likumīgi, tad lēmuma projektā ir 

jākoriģē šis ieraksts. 

A. Pinkens diskutē ar L. Skadiņu par bērna laukuma elementu iekļaušanos Vilkmuižas 

ezera koncepcijā, diskusijā iesaistās L. Pīlēģis, L. Purviņa. L. Skadiņa pauž uzskatu, ka tā nav 

pareizākā vieta kur uzstādīt šo konstrukciju. L. Purviņa piekrīt, ka bērnu laukuma elementi 

nesaistās ar Vilkmuižas ezera koncepciju, bet pēc projekta saistību beigām šo laukumiņu var 

pārvietot uz citu vietu. 

A. Pinkens pauž uzskatu, ka tas nekādā veidā neatbilst tam, ko mēs jebkad esam 

domājuši, vai Talsi ir domājuši šajā vietā ieraudzīt. 

 Jautā, vai šī ideja ir saskaņota ar Nacionālo kultūras mantojuma pārvaldi, ņemot vērā, 

ka tas ir gan vecpilsētas, gan Vilkmuižas ezera aizsardzības zonā? 

L. Skadiņa atbild, ka viņai nav informācija, vai biedrība “Talsu Komersantu klubs” ir 

jautājuši pēc saskaņojuma. 

A. Kalniņš aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

S. Pētersone informē, ka ir sazinājusies ar biedrības “Talsu Komersantu klubs” valdes 

priekšsēdētāju, viņiem nav šāds atzinums, bet viņi arī nevar šādu atzinumu saņemt un prasīt, 

kamēr viņiem nav vieta, par kuru prasīt. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. Saprot, ka šeit [Ezera ielā 4, Talsos] mums ir koncepcija, arī 

tur [Brīvības ielā 24, Talsos] mums ir koncepcija, tātad divi ilgtermiņa plānošanas dokumenti, 

pēc kuriem jāvadās. Saprot, ka šādā veidā pieņemt lēmumu ir nepareizi, tā darīt nedrīkst. 

Atzīstas, ka šoreiz izdarīs nepareizi, jo ņemot vērā, ka Talsos bērnu laukums jau nav cik gadus, 

tad ir jādod vismaz iespēju realizēt vietu kur bērniem atpūsties un uzturēties. Atzīst, ka šādā 

veidā virzīties uz pilsētas attīstību nav pareizi, bet šoreiz šo jautājumu atbalstīs. 

A. Pinkens pauž viedokli – neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu.  

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu – redakcionāli pareizi noformēt lēmuma projekta 

pielikumu atbilstoši lēmuma projekta lemjošās daļas ceturtajam punktam – ar visiem 

atbilstošiem uzrakstiem, apzīmējumiem tā, lai būtu viennozīmīgi saprotams, par kuru teritoriju 

252 m2  platībā iet runa.  

A. Āboliņš aicina deputātus to uzskatīt par redakcionālu labojumu. 

A. Pinkens – tad pēc šī sanāk, ka mēs patiesībā trenažieru laukuma daļu nododam 

bezatlīdzības lietošanā? 

A. Astrātovs – tā arī es saprotu, ja Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs ar biedrību “Talsu 

Komersantu klubs” par šādu robežu ir vienojušies, tad nav šobrīd citu priekšlikumu. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  1 (Māris Rozenbergs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 147 “Par Talsu novada domes 2023. gada 28. februāra lēmuma Nr. 111 

“Par zemes vienības daļas Brīvības ielā 24, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai “Talsu Komersantu klubs”” atzīšanu par spēku zaudējušu un zemes vienības 

daļas Ezera ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Talsu 

Komersantu Klubs”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānu 2024. – 

2026. gadam 

A. Āboliņš, L. Laicāns, A. Kalniņš, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Pinkens, S. Pētersone, 

A. Astrātovs 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas ir precizēts 

uzsākšanas gads projektam Talsu tirgus labiekārtošana – no 2024. uz 2023. gadu. 

A. Āboliņš informē, ka A. Kalniņš ir iesniedzis priekšlikumu – iekļaut Investīciju plānā 

2024. - 2028. gadam, Talsu pamatskolas sporta zāles izbūvi un sporta laukuma atjaunošanu. 

Plkst.16.49 iziet A. Astrātovs, ienāk plkst.16.53. 

A. Kalniņš pamato savu priekšlikumu – ņemot vērā, ka Talsu pamatskolas audzēkņi  

fizkultūras stundās iet uz Talsu sporta namu, kad stadions ir švakā stāvoklī, ir lūgums iekļaut 

Investīciju plānā sporta zāles un sporta laukuma labiekārtošanas darbus.  

Lūdz atbalstīt priekšlikumu. 

L. Pīlēģis jautā A. Kalniņam, vai pareizi ir sapratis, ka 2024. gads ir uzsākšanas gads? 

A. Kalniņš precizē savu priekšlikumu, uzsākšanas gads – 2026.gads. 

A. Pinkens jautā, kurš iedos informāciju par pārējām nepieciešamajām ziņām, kas ir 

vajadzīgs, lai iekļautu Investīciju plānā jebkuru darbību – summas, avoti, rīcības, uzdevumi, 

prioritātes? 

 A. Kalniņš piekrīt, ka ir nepieciešama vēl papildu informācija. Aicina L. Laicānu to 

pievienot. 

Plkst.16.55 aiziet I. Norenberga. 

L. Laicāns norāda, ka summu vajadzētu zināt jau tagad. Izsaka priekšlikumu, neveidot 

jaunu ierakstu, bet papildināt esošo – Talsu pamatskolas pārbūve. Bet jāzina izmaksu aptuvenā 

summa. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu – indikatīvo summu ierakstīt 3 000 000,00 EUR. 

 

A. Āboliņš aicina deputātus vienoties, ka L. Laicāns papildina lēmuma projekta 

pielikumu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par A. Kalniņa priekšlikumu. 
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Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut investīciju plānā 2026. - 2028. gadam, Talsu pamatskolas 

sporta zāles izbūvi un sporta laukuma atjaunošanu". Iesniedza Almants Kalniņš. 

"PAR"  -  

12 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

A. Astrātovs izsakās par balsošanas motīviem. Atturējos no šī priekšlikuma iekļaušanu 

Investīciju plānā, jo uzskata, ka līdz 2026. gadam Investīciju plāns vēl tiks grozīts. Un tad varētu 

nopietni izvērtēt šo priekšlikumu un šādu aktivitāti plānā likt, jo šobrīd neredz pamatojumu 

2024. gada 10. maijā ielikt ideju par 2026. gadu, saprotot, kādā situācijā mēs šobrīd esam.  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 148 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānu 2024. – 2026. gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā Nr. 326 “Par Talsu 

novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu” 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, viedokļu priekšlikumu nav. 

           A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 149 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā 

Nr. 326 “Par Talsu novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

7.§ 

Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļa 

amata 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, viedokļu priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 150 “Par Ievas Krēķes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju 

piešķiršanas komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Sēde slēgta plkst. 17.03 

 

Domes priekšsēdētāja vietniece 

tautsaimniecības jautājumos                    (paraksts*)           S. Pētersone  

Parakstīts 16.05.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*)           E. Grīnberga 

Parakstīts 16.05.2024. 

 

 


